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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-6 
Rijeka,  29. 09. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 13. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
13. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 21.09.2020. godine (ponedjeljak) s početkom u 

19:00 sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 12. sjednice VMO Gornji Zamet održane 26.06.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
 
1. Komunalna i prometna problematika 
2. Tekuća problematika 
3. Razno 

 
 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
1.1. Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenoj predstavci 
građana na problem zadržavanja oborinskih voda prilikom jakih kiša u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 
12A i 13. Na predmetnoj lokaciji postoje šahte za oborinske vode i upojni bunar ali se prilikom velikih 
količina padalina voda zadržava na kolniku. MO Gornji Zamet se s ovim problemom obratio 
nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i TD Rijeka promet te je zatraženo službeno 
postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom službenom upitu vezanom za mogućnost 
postave jednog ležećeg policajca, usporivača prometa u Ulici Bože Straca Jurićeva kod k.br. 2. Ovaj 
prijedlog bio je jedna od tema terenskog sastanka s predstavnicima TD Rijeka promet te je zaprimljeno 
očitovanje kako slijedi: Prijedlog ugradnje usporivača prometa na predloženoj lokaciji nije opravdan, a 
s obzirom na neposrednu blizinu spoja Ulice Bože Straca Jurićeva na Ulicu Vladivoja i Milivoja Lenca 
te prometnu horizontalnu i vertikalnu signalizaciju STOP prilikom uključivanja na Ulicu Vladivoja i 
Milivoja Lenca. U kontekstu predmetne problematike i problema prebrze vožnje u dijelu navedene ulice 
treba navesti kako su upiti građana za postavom 3 usporivača prometa, na potezu u duljini cca. 250 
metara od ulaza u ulicu s južne strane već obrađeni u sklopu prijedloga komunalnih prioriteta MO Gornji 
Zamet za 2020. godinu te je iz tog prijedloga proizašla usvojena stavka komunalnih prioriteta – 
ugradnja usporivača prometa tipa „ležeći policajac“ s pratećom vertikalnom signalizacijom kod k.br. 14. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.3. G. Kovačević informirao je vijećnike o upitu građana vezanom za plan realizacije vodno-
kanalizacijske infrastrukture u Plješivičkoj ulici , konkretno za kućne brojeve 34, 36 i 38. Po ovom upitu 
zaprimljeno je i službeno očitovanje nadležnih, KD VIK Rijeka: Dogradnja sustava javne odvodnje u 
Plješivičkoj ulici, a što uključuje i građevine s kućnim brojevima 34, 36 i 38 predviđena je u sklopu EU 
projekta „Poboljšanja vodno-komunalne infrastrukture na području Anglomeracije Rijeka“, točnije 
njegovog potprojekta „Sanitarna kanalizacija, CS-8, CS-8a, CS-9, CS-10, CS-10a, CS-10b, CS-11 i 
vodovodni ogranci podsustava Gornji Zamet“. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.4. G. Kovačević upoznao je vijećnike s upitom građana iz Ulice Zametskog korena vezanom za 
prijedlog podnesen u ime suvlasnika zgrade Zametskog korena 42 A,B,C,D i E za ozelenjavanje 
površine koja je granična površina između zgrade i ceste koja vodi prema Viškovu te je taj prijedlog 
usvojen kao stavka komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2019. godinu pod nazivom: Uređenje 
zelene površine uz istočno od kućnih brojeva 42 A,B,C,D i E u Ulici Zametskog korena za koju su 
osigurana financijska sredstva u iznosu od 30.000,00 kn. Kako su u sklopu ove stavke na predmetnoj 
površini trebali biti posađeni i grmovi MO Gornji Zamet zaprimio je upit o planiranoj realizaciji grmova 
koji je proslijeđen nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. Zaprimljen je odgovor kako 
je od ukupno planiranog iznosa od 120.000,00 kn za realizaciju komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet 
za 2019. godinu u nadležnosti Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti do sada utrošeno 41.231,25 
kn te je preostali neutrošeni iznos 78.768,75 kn. Za hortikulturne radove uređenje (budućeg) dječjeg 
igrališta u ulici Josipa Mohorića bilo je predviđeno 10.000,00 kn te za radove uređenja zelene površine 
istočno od kućnih brojeva 42 A,B,C,D i E u Ulici Zametskog korena predviđeno 30.000,00 kn. Ukupno 
je potrošeno 21.782,50 kn na sadnju stabala u Ulici Zametskog korena. Planirano je da će Odjel 
gradske uprave za komunalni sustav u proljeće o.g. za preostala neutrošena sredstva nabaviti i posaditi 
grmove. Budući da od kraja veljače nije bila moguća nabavka grmova ta su sredstva utrošena u 
raščišćavanje površine budućeg dječjeg igrališta u Ulici Josipa Mohorića u iznosu od 15.286,25 kn i za 
hortikulturne radove u Primorskoj ulici u iznosu od 2.718,75 kn. Za planom predviđeno uređenje i 
opremanje dječjeg igrališta u Ulici Josipa Mohorića u iznosu od 80.000,00 kn u svrhu iskolčenja terena 
utrošeno je 1.443,75 kn. Slijedom iznesenog sva ostala sredstva su u planu za realizaciju radova 
uređenja dječjeg igrališta u Ulici Josipa Mohorića koji će se realizirati prema projektnoj dokumentaciji 
do kraja slijedećeg mjeseca. 
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Zaključak: Vijećnici MO jednoglasno su podržali prijedlog građana te u dogovoru s Odjelom 
gradske uprave za komunalni sustav osigurali iznos od 5.000,00 kn za nabavku i sadnju 
(prvotno planiranih) grmova te na taj način dovršetak realizacije stavke komunalnih prioriteta 
MO Gornji Zamet za 2019. godinu pod nazivom: Uređenje zelene površine uz istočno od kućnih 
brojeva 42 A,B,C,D i E u Ulici Zametskog korena. 
 
1.5. G. Kovačević i g. Mihajić predložili su da se od nadležnog Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav zatraži informacija o već duže vremena zatvorenom sanitarnom WC kontejneru koji se nalazi u 
sklopu rekreativne zone u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva. Sanitarni WC kontejner je naime nakon 
posljednjeg vandalizma zatvoren i od onda nije u funkciji. Prijedlog zaprimljen od građana vezan na 
ovu temu je postava jedne ili više sigurnosnih kamera kako bi se situacije uništavanja gradske imovine 
u buduće spriječile. 
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se od nadležnog Odjela zatraže informacije na temu 
sanitarnog WC kontejnera i njegove buduće upotrebe te mogućnost postave sigurnosnih 
kamera na odgovarajućim pozicijama u sklopu rekreativne zone u Ulici Bogomira Ćikovića 
Marčeva.  
 
1.6. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenim upitima građana Ulice Bože Starca Jurićeva s 
k.br. 7 o neasfaltiranoj površini, putu uz samu zgradu. Ovi upiti proslijeđeni su nadležnom Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav i Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem. Zaprimljena je analiza vlasništva predmetne površine te je utvrđeno kako je 
zemljište iz upita građana u vlasništvu Grada Rijeke. Također, u odgovoru stoji kako neuređena 
površina koju građani koriste kao parkiralište, a nalazi se na grč. br. 308/15 ne predstavlja nerazvrstanu 
cestu, niti ju grad održava kao javnu površinu. Da bi takva površina službeno dobila status nerazvrstane 
ceste mora se izgraditi kao takva. Proračunom za 2020. i 2021. godinu nisu osigurana sredstva za 
imovinsko-pravnu i tehničku pripremu koja predstoji izgradnji prilaza prema važećoj prostorno-planskoj 
dokumentaciji stoga se uređenju ne može pristupiti. 
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se prema Odjelu gradske uprave za komunalni sustav 
uputi zahtjev da se predmetna neasfaltirana površina u periodu narednog planiranja ima u vidu 
glede dobivanja statusa nerazvrstane ceste te da se osiguraju sredstva za imovinsko-pravnu i 
tehničku pripremu koja predstoji asfaltiranju ove površine. 
 
1.7. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenoj predstavci građana na zarastao i neuredan 
dječji park u Primorskoj ulici. MO Gornji Zamet je po zaprimanju ovog upita odmah reagirao prema 
nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav te je park pokošen i uređen u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.8. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o zaprimljenom upitu građana na skliski kolnik u Ulici 
Zametskog korena, potporni zid u blizini rekreativne zone te primijećenu pojavu glodavaca i gmizavaca. 
Svi upiti u vidu zaprimljenih informacija proslijeđeni su nadležnima na postupanje.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.9. G. Kovačević informirao je vijećnike o upitu građana za postavom jednog prometnog ogledala na 
raskrižju Ulice Ivana Pilepića Franovičina kod k.br. 5A, 11 i 16. Upit je proslijeđen nadležnima, TD 
Rijeka promet te zatražen izvid na terenu i službeno očitovanje po prijedlogu građana. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.10. G. Kovačević informirao je vijećnike o upitu građana vezanom za pješačku neprohodnost 
nogostupa u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva koja je prosljeđena nadležnima, TD Rijeka promet te je 
nepoželjna vegetacija u kratkom roku uklonjena. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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1.11. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana vezanom za premještajem 
sata za vodu u Ulici Kalići. Sat za vodu nalazi se naime, cca. 50 metara od građevine te povremeni 
problem predstavlja pucanje vodovodnih cijevi. Predmetna problematika od strane MO Gornji Zamet 
proslijeđena je nadležnima, KD VIK Rijeka te je zaprimljeno sljedeće očitovanje: Trenutna izgrađenost 
sustava javne vodoopskrbe odnosno postojeći tehnički uvjeti na žalost ne omogućavaju izmještanje 
mjerila na način na koji je to zatraženo. Kako bi poboljšalo vodno-komunalni standard svojih korisnika 
na području Gornjeg Zameta, a time i korisnika iz Ulice Kalići, KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. je kroz 
EU projekt „Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture na području Anglomeracije Rijeka“, točnije 
njegov potprojekt „Podsustav Gornji Zamet, C.0.2.“ predvidjelo izgradnju nedostajuće infrastrukture. 
Time su do sad već izvršena projektiranja sustava javne odvodnje (kanalizacijskih sustava) i javne 
vodoopskrbe. Navedeni EU projekt prvenstveno je usmjeren na razvoj sustava odvodnje i 
pročišćavanja otpadnih voda, ulaganja u vodoopskrbu odnose se isključivo na zamjenu vodoopskrbnih 
cjevovoda, i to na dijelovima anglomeracije gdje nije moguće izgraditi sustav odvodnje bez oštećenja 
vodovodnih instalacija. Obzirom da to nije slučaj u Ulici Kalići, u konačnici su bespovratna europska 
sredstva odobrena isključivo za izgradnju nedostajućeg kanalizacijskog ogranka. Uzimajući u obzir 
navedeno, u tijeku je iznalaženje dodatnih izvora financiranja kako bi se istovremeno izvela 
kanalizacijska mreža i nedostajući vodovodni ogranak u Ulici Kalići. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.12. G. Zelenović informirao je vijećnike o zamolbi poslanoj TD Rijeka promet za poboljšanjem 
vertikalne prometne signalizacije (zbog dodatne preregulacije prometa u Ulici Franje Pilepića Pavina) 
na raskrižju ulica Franje Pilepića Pavina i Obručke radi bolje preglednosti u prometu i prometne 
sigurnosti kako pješaka tako i vozača. Zatraženo je realizirano u kratkom roku. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.13. G. Kovačević kratko je s vijećnicima prokomentirao sve primijećene i sanirane prometne i 
komunalne nedostatke na području MO Gornji Zamet, a koji su uočeni od strane vijećnika i tajnika MO 
redovitim terenskim obilascima a tiču se oštećenih (i dotrajalih) prometnih znakova, nedostajućim 
prometnim znakovima, oštećenim prometnim ogledalima, oštećenju jednog usporivača prometa, 
začepljenim šahtama za oborinske vode, povremenim pojavama komunalnog nereda te oštećenim 
spremnicima za komunalni otpad u naselju.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.14. G. Kovačević upoznao je vijećnike s upitom građana vezanom za odvojak Ulice Josipa Mohorića, 
kod k.br. 8A, 8B i 8C koji je proslijeđen nadležnima na službeno očitovanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 2 
 
2.1.sG. Kovačević informirao je vijećnike o prijedlogu/zahtjevu građana za zamjenom terena, 
katastarskih čestica na način da se gradska površina na spoju Ulice Milice Jadranić i Ulice Tići zamijeni 
s dijelom (susjedne) površine u privatnom vlasništvu građana koji je podnio zahtjev u jednakom obimu 
(cca. 50 m2). Na taj bi se način u narednom periodu moglo planirati povećanje prometne sigurnosti 
(proširenje) raskrižja, spoja Ulice Milice Jadranić i Ulice Tići te dugoročno rješavanje oborinskih voda 
iz dijela Ulice Tići. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno podržali ovaj 
prijedlog. Od strane MO Gornji Zamet predmetni prijedlog uputit će se na službeno očitovanje 
i razmatranje nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i Odjelu gradske uprave 
za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. 
 
2.2. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o upitu građana te zaprimljenim informacijama o pojavi 
vandalizma (u večernjim satima) u rekreativnoj zoni u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva. Nakon 
prethodnog razmatranja ove problematike a sukladno dogovoru svih vijećnika upućen je službeni e-
mail prema nadležnima, I. Policijskoj postaji Rijeka da se u večernjim satima prilikom noćnih ophodnji 
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posebna pozornost obrati na predmetnu rekreativnu zonu kako bi se potencijalni počinitelji odvratili od 
ovakvog ponašanja i remećenja javnog reda i mira te uništavanja gradske imovine. 
 
Zaključak: Sukladno prethodnom jednoglasnom dogovoru vijećnika, nadležnima, I. Policijskoj 
postaji Rijeka proslijeđene su sve zaprimljene informacije dobivene od strane građana te 
zatraženo službeno postupanje i prilikom ophodnji posvećivanje veće pozornosti predmetnom 
lokalitetu. 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


